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Obec Bohuňovice

6. května 109, 783 14 Bohuňovice
tel.č.: 585 151 681 | e-mail: ou@bohunovice.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 6 Zastupitelstva obce Bohuňovice

konané dne 28. 8. 2023 v Kulturním domě od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17:05 - 18:25
Přítomno: 12 - Ing. Josef Drška, RNDr. Josef Fryčák, Ing. Miroslav Hampl, Ing. Mgr.

Miroslava Müllerová, Danuše Nevtípilová, Mgr. Iveta Nováková, Jan Řapek,
Mgr. Jiří Slepica, Miroslav Spáčil, Mgr. Jitka Stužková, Oldřich Weidinger,
Radka Zetková.

Omluveni: 3 - Jiří Kamarád, Ing. Radek Pazdera, Tomáš Římský.
Neomluveni:
Předsedající: Mgr. Jiří Slepica
Zapisovatel*: Zbyněk Cenkl
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Iveta Nováková, Oldřich Weidinger

1. Program veřejného zasedání zastupitelstva č. 6

Jedná se o 6. zasedání zastupitelstva mimo řádný termín.

Navrhovaný program:

Zahájení a povinné procedurální body1.
Rozpočtové opatření č. 7/20232.
Rozšíření kapacity ZŠ Bohuňovice – přístavba odborných a kmenových učeben se šatnami (3. etapa)3.
Kontrola usnesení a závěr4.

 

Návrhová komise: Danuše Nevtípilová, Jan Řapek, Mgr. Jitka Stužková
Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 0

Řídící diskuse: Mgr. Jiří Slepica

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice schvaluje program veřejného zasedání zastupitelstva č. 6

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/6Z/2023 bylo schváleno.

2. Rozpočtové opatření č. 7/2023

Rozpočtové opatření č. 7/2023, které se týká výdajové části rozpočtu a to cyklostezky Černovír-Štěpánov. Bylo
vyhodnoceno VŘ. Do výdajů rozpočtu zařazujeme na par. 2219 výši dotace z Ol. kraje (kterou jsme již na tuto
cyklostezku obdrželi)  tj.  2.450.399,28Kč a ve prospěch tohoto snižujeme rezervu. Objem příjmů a výdajů
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se nemění. Rozpočtové opatření musíme schválit nejpozději do konání VH MKR Šternbersko, tj.  do úterý
29.8.2023.

V pondělí 21.8.2023 by měla proběhnout koordinační schůzka se zástupci MKR, kde by měla být předložena
tabulka "Fakturace záloh na realizaci akce "Cyklostezka Černovír-Štěpánov". Na základě toho bude předloženo
upravené rozpočtové opatření.

Diskuze:
Mgr. Jiří Slepica starosta  okomentoval  předložený  upravený  návrh  rozpočtového  opatření

ve vztahu k realizaci akce "Cyklostezka Černovír-Štěpánov".
zastupitelé proběhla diskuse k finančním podílům jednotlivých dotčených obcí.
Ing. Jiří Petřek vysvětlil způsob financování 1. a 2. etapy realizace akce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2023 v předloženém upraveném znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Müllerová)

Usnesení č. 2/6Z/2023 bylo schváleno.

3. Rozšíření kapacity ZŠ Bohuňovice – přístavba odborných a kmenových učeben se šatnami
(3. etapa)

Na akci Rozšíření kapacity ZŠ Bohuňovice – přístavba odborných a kmenových učeben se šatnami (3. etapa)
jsme žádali o dotaci z ITI a z MMR. Z ITI na II. patro a v listopadu 2022 z IROP MMR na I. patro. Uspěli
jsme ale pouze se žádostí o dotaci z ITI na II. patro a to 51mil.Kč - výše je počítaná z rozpočtu projektu.
Celková  částka  rozpočtu  PD  je  108mil.  Kč.  Z  toho  stavba  77mil.Kč,  zbytek  je  -  komunikace,
demolice, hospodaření s vodami, ostatní náklady, konektivita, nábytek a vybavení viz tabulka.

Ani do jedné žádosti o dotaci jsme nemohli počítat se stavbou šaten (namísto stávajícího domku školníka) - to
byl nezpůsobilý výdaj.

Znamená to, že si budeme muset zajistit financování demolice stávajícího krčku a dostavby celého I. patra
z vlastních, případně půjčených prostředků. Dostavba II. patra by proběhla z dotace z ITI (IROP) financování
expost (např. čtvrtletní žádosti o platbu na základě uhrazených faktur z vlastních prostředků).

Výzva  k  podání  žádosti  z  IROP prostřednictvím ITI  je  pro  aktivitu  integrované strategie  Základní  školy
od 26. 6. 2023 do 15. 11. 2023.

ZO č. 17 dne 29.4.2021 schválilo a vyslovilo souhlas s investičním záměrem na akci „Bohuňovice – Rozšíření
kapacity ZŠ Bohuňovice – přístavba odborných a kmenových učeben se šatnami  (3. etapa)“ a schvaluje podání
žádosti o dotaci.

V září by mělo být vypsané VŘ na celou akci s tím, že budeme vědět celkovou výši investice. Ve smlouvě o dílo
bude ustanovení o schválení zastupitelstvem obce. VŘ na zhotovitele administruje ARL Innovation s.r.o. , Horní
náměstí 12/19, 779 00 Olomouc, IČO 01744828.

Úvěr bychom čerpali na základě nejvýhodnější nabídky oslovených bank. Předpokladem je investiční úvěr
s čerpáním tranší např. v průběhu dvou let s tím, že bychom nemuseli úvěrový rámec (cca 40-60mil.Kč) zcela
vyčerpat. Úroková sazba by byla pohyblivá (PRIBOR+přirážka) a splátkový kalendář minimálně na dobu 4 až
10let.
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Diskuze:
Mgr. Jiří Slepica starosta okomentoval předloženou tabulku variant možného financování akce

včetně rozložení do rozpočtů následujících let.
Ing. Mgr. Miroslava Müllerová co to je to "ítí"
Mgr. Jiří Slepica Integrované územní investice - dotační titul.
Ing. Miroslav Hampl nejsem úplně přesvědčený o správnosti  1.  nebo 2.  varianty,  v  souvislosti

s tím, že se může stát, že kolem roku 2026 může přijít nějaké vydávání peněz
ohledně průtahu obcí.  Kdybychom se shodli  na tom, že to budeme dělat
z  vlastních  zdrojů,  což  z  finančního  pohledu  je  výhodnější,  to  bychom
tam měli mít nějaká zadní vrátka, aby se případně nějaké peníze sehnaly
v souvislosti s tou silnicí.

Mgr. Jiří Slepica pro příští rok to nepřichází v úvahu. Pokud to kraj zařadí do investic v roce
2025 tak možná podzim 2025 anebo v roce 2026 by se dělala jedna z etap
průtahu. Bylo by to rozdělené minimálně na 2 etapy.

Ing. Mgr. Miroslava Müllerová co  postrádám  je  zpráva  kolik  tu  máme  dětí  ve  školním  věku,  nějaký
demografický vývoj.

Mgr. Jiří Slepica Analýza  a  demografický  vývoj  se  dělal  na  začátku,  když  se  dělala  celá
projektová dokumentace.

Ing. Mgr. Miroslava Müllerová já si myslím, že se shodneme všichni, že školu je potřeba zvětšit.
RNDr. Josef Fryčák musíme si říct, jestli do toho půjdeme nebo ne.
Ing. Mgr. Miroslava Müllerová musíme dneska rozhodnout, jestli půjdeme do úvěru?
Mgr. Iveta Nováková my dnes musíme jen rozhodnout jestli dotaci 51 milionů chceme nebo ne.
Ing. Jiří Petřek zvykli jsme si na dotace 85 až 90 %. Já jsem vždycky říkal, že jsme rádi

za každou dotaci. Čili i 50 % je dotace dobrá.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice schvaluje realizaci investiční akce "Rozšíření kapacity ZŠ Bohuňovice –
přístavba odborných a kmenových učeben se šatnami (3. etapa)". 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/6Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Bohuňovice  bere  na  vědomí  předložené  varianty  financování  investiční
akce "Rozšíření  kapacity  ZŠ Bohuňovice  –  přístavba odborných a  kmenových učeben se  šatnami  (3.
etapa)". 

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Kontrola usnesení a závěr

Předsedkyně návrhové komise Mgr. Jitka Stužková přečetla přijatá usnesení zastupitelstva obce.
Mgr. Jiří Slepica všem zúčastněným poděkoval za účast a v 18:25 hodin zasedání zastupitelstva ukončil.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Mgr. Iveta Nováková   ............................................................
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Oldřich Weidinger   ............................................................
 
Starosta Mgr. Jiří Slepica   ............................................................
 
Místostarosta RNDr. Josef Fryčák   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


